
  

Møtereferat 
Gjelder: Allmøte for studentene ved IE-fakultetet      
Møtetid: 04.04.17 Kl. 16.15-16.55    Møtested: El6  
Referent: Hans Peder Langbekkhei   
  
Saksliste  
• Velkommen   
• Vedtektsendringer for Studentrådet IE 
• Studentrådet IE etter fusjonen 
• Introduksjon av kandidater til fakultetstillitsvalgt og instituttilitsvalgt 
• Eventuelt  
• Kaker, kaffe og brus 

 
Velkommen   
Ved FTV Harald Vinje, Allmøtet oppnevner Magnus Johanessen, nestleder i Sti, som møteleder.  
  
Valg av referent 
Allmøte oppnevner FTV ved IE fakultetet Hans Peder Langbekkhei som referent. 
 
Valg av tellekorps 
Allmøte oppnevner Simen og Håvard, FTVer fra NV, som tellekorps. 
 
Godkjenning av referat fra forrige allmøte 
Godkjent  
 
Godkjenning av innkalling og dagsorden  
Innkalling ble sendt på Innsida (for sent riktignok), 
nettsiden og på Facebook. Allmøte godkjenner 
innkallingen, men bemerker at den kom for sent og 
presiserer at dette ikke må gjenta seg.  
Dagsorden ble godkjent. 
 
Vedtektsendringer  
Forslag 1:  
En endring i paragraf 4.1. Innlending ved FTV Kaja Sørbotten.  
Endringen ble vedtatt, enstemmig. 
Forslag 2: 
To endringer i paragraf 3.3. Innlending ved FTV Kaja Sørbotten. 
Endringen ble vedtatt. Av 26 var 21 for, 2 mot og 3 avstod. 
  
Studentrådet IE etter fusjonen 
FTV Harald Vinje orienterer om den nye strukturen til fakultetet og studentrådet. 
 
Introduksjon av kandidater til fakultetstillitsvalgt og instituttilitsvalgt  
Kaja Sørbotten introduserer saken.  
Følgende ITV kandidater presenterte seg: 



Sigurd Gaukstad-IMF 
Odd Christian Feet-IEL 
Markus Rahut-IIK 
Adrian Uggedal Rokseth-ITK 
Bendik Holm-ITK 
Tobias Drage Roti-ITK 
Øystein Molvik-ITK 
Ole Viktor Ravna-IDI 
Endre Ulberg-IDI 
Bendik Bogfjellmo-IES 
Sofia Godø-IES 
 
Følgende FTV kandidater presenterte seg: 
Nils Jørgen Sunnvoll-LUR 
Bendik Bogfjellmo-IES 
Alexander Johansen-IES 
Cecilie Bjørnsdotter Raustein-IMF 
 
Eventuelt 
Kaja Sørbotten orienterer allmøte om arbeidsgruppen som er satt ned vedrørende arealer i 
forbindelse med samlokalisering og minner alle om spørreundersøkelsen som er sendt ut. 
 
Møtet Heves! 
   


